
حضـــور در المپیـــک، آرزویی اســـت که 
فوتبـــال ایـــران، 47 ســـال حســـرت آن 
را می کشـــد. مســـابقاتی کـــه تیـــم ملی 
فوتبـــال ایران آخریـــن بار بـــا حضور در 
المپیـــک 1976 مونتـــرآل بـــا مربیگری 
حشـــمت مهاجرانـــی، آن را تجربه کرد. 
البته تیم ملی به المپیک 1980 مســـکو 
هم بـــا هدایت حســـن حبیبـــی صعود 
کرد امـــا بـــه علت اینکـــه کمیتـــه ملی 
المپیک ایـــران، در آن مقطع، حضور در 
المپیک را بـــه خاطر حمله شـــوروی به 
افغانســـتان تحریم کرده بود، تیم ملی 
فوتبال هم به آن رقابت ها اعزام نشـــد. 
پـــس از مهاجرانـــی و حبیبـــی، زنده یاد 
زنده یـــاد محمـــود  ج ســـلیمانی،  ایـــر
انـــور هادژیابدیـــچ، هانـــس  یـــاوری، 
یورگن گـــده، حســـن حبیبـــی )دومین 
بار(، ابراهیم قاســـمپور، ایگور کوردس، 
مهدی مناجاتـــی، برانکـــو ایوانکوویچ، 
محمد مایلی کهن، حســـین فرکی، رنه 
سیموئز، وینگو بگوویچ، نناد نیکولیچ، 
غلامحســـین پیروانی، هومن افاضلی، 
علیرضا منصوریـــان، نلو وینگادا، محمد 
خاکپور، امیرحســـین پیروانـــی، زلاتکو 
کرانچـــار، فرهـــاد مجیـــدی و حمیـــد 
اســـتیلی، هدایـــت این تیـــم را که دیگر 
باید بـــه عنـــوان تیم زیـــر 23 ســـال در 
المپیک حضـــور پیدا می کـــرد بر عهده 
گرفتنـــد امـــا نتوانســـتند تیـــم امیـــد را 
بـــه بزرگ تریـــن آوردگاه ورزش جهـــان 
برســـانند، البتـــه در بیـــن آنهـــا مربیان 
موفقی مانند برانکو هم حضور داشتند 
کـــه بـــا تیـــم امیـــد ایـــران بـــه قهرمانی 
بازی های آسیایی 2002 بوسان رسیدند 
اما پروفســـور پـــس از آن ســـرمربی تیم 

ملی بزرگســـالان شـــد تـــا موفقیت تیم 
امیـــد ادامه دار نباشـــد. در ایـــن میان، 
یکـــی از موضوعاتـــی کـــه در طـــول این 
ســـال ها، تیم ملـــی امیـــد ایـــران را آزار 
مـــی داد، کشمکشـــی بـــود کـــه معمولاً 
بر ســـر مدیریـــت این تیـــم در دوره های 
مختلـــف، بیـــن فدراســـیون فوتبـــال و 
کمیتـــه ملـــی المپیـــک وجود داشـــت 
و زمـــان و انـــرژی زیـــادی را از ایـــن تیم 
می گرفـــت. این در حالی اســـت که تیم 
امیـــد در دوره های مختلفی سرشـــار از 
بازیکنان مســـتعد و خوب بـــود که امید 
زیادی نســـبت به آنها وجود داشـــت اما 
عـــدم هماهنگی هـــای لازم و تـــدارکات 
مناســـب، باعـــث می شـــد تیـــم امیـــد 
نتوانـــد به هدف نهایی خـــود که همان 
حضور در المپیک اســـت، دســـت پیدا 
کنـــد و مربیانـــی که بـــه نام آنها اشـــاره 
شـــد، هر کدام در مقاطعی یک ســـاله، 
دو ســـاله یا کمتر هدایت ایـــن تیم را بر 
عهده داشـــتند اما بر اثر ناکامی یا تغییر 
مدیـــران یـــا عـــدم حمایـــت لازم، جای 

خـــود را به مربیـــان دیگـــر می دادند.
 

مشکلات تیم امید در زمان 
مهدوی کیا

مهـــدی مهدوی کیـــا، آخریـــن فـــردی 
بود که در دوره ریاســـت شـــهاب الدین 
عزیزی خـــادم به عنوان ســـرمربی تیم 
امید انتخاب شـــد و با توجه به سال ها 
پایـــه ای  تیم هـــای  در  او  مربیگـــری 
هامبـــورگ و تجربـــه ای کـــه خـــودش 
در فوتبـــال ایـــران بـــه عنـــوان کاپیتان 
اســـبق تیم ملی و نیز مدیریت آکادمی 
فوتبـــال پایـــه ای »کیـــا« دارد، انتظـــار 
می رفت بتواند مســـیر موفقیت آمیزی 
را برای صعود بـــه المپیک 2024 پاریس 
طـــی کند امـــا تیم امیـــد بـــا مربیگری 
مهدوی کیـــا هـــم از همـــان روزهـــای 
نخســـت مشـــکلات زیادی داشـــت. او 
دســـتیار خارجی به نام جـــان لامرز به 

درباره تیم امید که به جز سرمربی، هزار مشکل دیگر دارد

نیم قرن حسرت!

رایزنی تاج با دبیرکل AFC و اینفانتینو 
درباره مطالبات فوتبال ایران

مذاکره با فدراسیون فوتبال 
عربستان برای دیدار دوستانه

مسئولیت ممبینی در کافا

معرفی سرمربیان پایه پرسپولیس

مهدی تاج رئیس فدراســـیون فوتبال، جمعه شب هفته 
گذشـــته با دعوت شیخ ســـلمان، ریاســـت AFC برای 
تماشـــای فینال لیگ قهرمانان آسیا بین تیم های الهلال 
و اوراواردز ژاپن عازم ریاض شـــد. او در جریان این سفر، 
دیداری هم با یاســـر المسحل )رئیس فدراسیون فوتبال 
عربســـتان(، شـــیخ حمد )رئیـــس فدراســـیون قطر( و 
وینـــدزور جان)دبیـــرکل AFC( داشـــت. تـــاج که برای 
اولین بـــار پس از آغاز مجـــدد روابـــط دیپلماتیک ایران 
و عربســـتان به این کشـــور ســـفر کرده بـــود، در دیدار با 
همتای ســـعودی اش درمورد گسترش همکاری های بین 
طرفین رایزنی کرد. همچنین قرار شـــد مســـحل بزودی 
بـــه ایران ســـفر کند. یکی دیگـــر از محورهـــای مذاکرات 
طرفیـــن، برگـــزاری دیدار دوســـتانه بیـــن تیم های ملی 
دو کشـــور اســـت که باید دیـــد با توجـــه به اینکـــه هنوز 
سرمربی عربستان و جانشـــین هروه رنار انتخاب نشده 
و محدودیت هـــای زمانی قبـــل از جام ملت های آســـیا، 
آیا برگـــزاری بازی قبل از این تورنمنـــت عملیاتی خواهد 
شـــد یا پـــس از ایـــن مســـابقات شـــاهد برگـــزاری دیدار 
دوســـتانه دو تیم خواهیـــم بود. بحث حضـــور تیم های 
عربســـتانی پس از هفت ســـال در ایران برای دیدارهای 
لیگ قهرمانان آســـیا نیز جـــزو دیگر مواردی بـــود که در 
این نشســـت مطـــرح شـــد و اکنون بـــه نظر می رســـد با 
توجه بـــه توافقات انجام شـــده بزودی ایـــن مورد عملی 
 ،AFC شـــود. همچنین تاج در جریان دیدار با دبیرکل
بار دیگـــر بحث دریافـــت مطالبات فوتبال کشـــورمان از 

کنفدراســـیون را پیگیری کرد. 
گفتنی اســـت مهدی تاج که نایب رئیس کنفدراســـیون 
فوتبـــال آســـیا نیز هســـت، دیـــروز بـــه دوشـــنبه رفت و  
پس از برگزاری هشـــتمین کنگره فیفا در تاجیکســـتان 
عنـــوان کـــرد: »نشســـت خوبی بـــا حضور رئیـــس فیفا، 
معـــاون وی و رئیس کنفدراســـیون فوتبال آســـیا برگزار 
شـــد و فدراســـیون فوتبال ایـــران، آمادگی خـــود را برای 
میزبانـــی نهمین کنگـــره کافا ابـــراز کرد. به طـــور حتم، 
تعامل میان کشـــورهای عضو کافا در آینده بیشتر خواهد 
شـــد و امیـــدوارم در نهایـــت این همکاری ها سبب ســـاز 
پیشـــرفت های همه جانبـــه فوتبـــال در کل قاره شـــود.« 
او دربـــاره جلســـات خود بـــا جیانـــی اینفانتینو و شـــیخ 
ســـلمان توضیـــح داد: »محـــور اصلـــی بحـــث در هر دو 
جلســـه، موضوع رفع مشـــکل انتقال منابع مالی فوتبال 
ایـــران بود. راهکارهای تـــازه ای مورد بررســـی قرار گرفت 
که امیـــدوارم فرصت های جدیـــدی برای فوتبـــال ایران 
فراهـــم آورد. ضمـــن اینکه با توجه به مشـــکلات مربوط 
بـــه انتقـــال پـــول بـــه شـــرکت تأمین کننده کمـــک داور 
ویدیویـــی، این موضوع هـــم از دیگر مـــواردی بود که در 
این نشســـت ها مورد بحث قـــرار گرفت. عـــلاوه بر این، 
طبـــق برنامه ریزی صـــورت گرفته، قرار شـــد رئیس فیفا 
در آینـــده به کشـــورمان ســـفر کند تا موضوعـــات مرتبط 

مـــورد پیگیری قـــرار گیرد.

در جلسه هشـــتمین کنگره فدراسیون آســـیای مرکزی 
رأی گیری بـــرای نایب رئیس و عضو کمیتـــه اجرایی کافا 
برگزار شـــد و با کناره گیری روشـــن ایرماتوف داور ازبکی 
از نایب رئیســـی کافا، محمد یوســـف و ارسلان اینازورف 
از کشـــورهای افغانستان و ترکمنســـتان به عنوان نایب 
رئیـــس کافا و هدایـــت ممبینی از ایران و داســـتان بیک 
کانکوف از قرقیزســـتان به عنوان اعضای کمیته اجرایی 
کافا انتخاب شـــدند. یونس اسدی مقدم، رئیس کمیته 

انتخاباتی کافا اداره این جلســـه را برعهده داشـــت.

بـــا معرفی محســـن خلیلـــی مدیـــر آکادمـــی و تأیید رضا 
درویش مدیرعامل باشگاه پرسپولیس مربیان تیم های 
پایه این باشـــگاه برای فصل جدید مشـــخص شـــدند. بر 
این اســـاس، محمود انصاری که فصل گذشـــته هدایت 
تیم امید را برعهده داشـــت، در ســـمت خود ابقا شـــد و 
برای فصل جدید نیز هدایت تیم زیر 21 ســـال را برعهده 
خواهد داشـــت. همچنین فرزاد آشـــوبی و حسن خان 
محمدی که سال گذشـــته تیم های نوجوانان و نونهالان 
را هدایت می کردند، برای فصل پیش رو، ســـرمربیگری 
یک رده ســـنی بالاتـــر را به عهده گرفتنـــد. آنها به ترتیب 
بـــرای این فصل ســـرمربی تیم های جوانـــان و نوجوانان 
خواهنـــد بـــود. در ایـــن بیـــن، مســـعود زارعـــی بازیکن 
پیشین سرخپوشـــان برای این فصل به عنوان سرمربی 

نونهالان پرســـپولیس تعیین شد.

فوتبال ایران

حدود 2 هفته از صدمین دربی پایتخت 
می گـــذرد و با وجود گذشـــت این مدت، 
شـــاید حتی کـــری هـــواداران نیـــز درباره 
نتیجه بـــازی و برد پرســـپولیس به پایان 
رســـیده باشـــد امـــا همچنـــان بحـــث، 
گمانه زنـــی و نظر کارشناســـی در مورد دو 
صحنه مشـــکوک این بازی در برنامه های 
مختلف تلویزیونی ادامه دارد. مهم ترین 
صحنه دربی بحث بر ســـر برخـــورد توپ 
به دســـت گئورگـــی گولســـیانی، مدافع 
سرخپوشـــان در محوطـــه جریمـــه بـــود 
که کارشناســـان مختلفی در رســـانه ملی 
در خصـــوص ایـــن صحنـــه اظهـــار نظـــر 
کردند. با وجود این، ماجرا برای باشـــگاه 
استقلال تمام شده نیســـت و دیروز هم 
بـــا انتشـــار ویدیویی نســـبت بـــه پنالتی 

ســـوخته در دربی معترض شـــد.
حســـین خبیـــری، عضـــو هیـــأت مدیره 
باشگاه پرســـپولیس در خصوص پیروزی 
از  گهـــر  گل  مقابـــل  سرخپوشـــان   1 -2
مرحله یک چهـــارم نهایی جـــام حذفی 
بـــه خبرنـــگار »ایـــران« می گویـــد: »بازی 
خوبـــی بـــود و خوشـــبختانه توانســـتیم 
این بـــازی را بـــا برد بـــه پایان برســـانیم. 
شـــرایط تیم مناسب اســـت و با بردی که 
مقابل این تیم در جام حذفی به دســـت 
آوردیـــم، تیم روحیه فوق العـــاده ای دارد. 
بـــا این بـــرد علاوه بـــر لیگ شـــانس مان 
برای قهرمانی در جام حذفی هم بیشـــتر 
شـــد. بـــرای قهرمانـــی در لیـــگ و جـــام 
حذفـــی 5 فینـــال دیگر در پیـــش داریم 
تا امســـال موفق بـــه کســـب دوگانه جام 

حذفـــی و لیگ شـــویم.«
باشـــگاه  مدیـــره  هیـــأت  عضـــو  ایـــن 
پرســـپولیس صحبت هـــای خـــود را این 
گونـــه ادامـــه داد: »به شـــخصه می بینم 

که یحیی گل محمـــدی و بازیکنان برای 
کســـب این دوگانه گام برداشته اند و برای 
آن تلاش زیـــادی می کنند. امیدواریم که 
با همدلـــی و بـــدون توجه به حواشـــی، 
قهرمـــان لیـــگ و جـــام حذفی شـــویم. 
البتـــه با کســـب دوگانـــه حذفـــی و لیگ 
می توانیم قهرمان ســـوپر جام هم شویم 
و امســـال 3 جام را بـــه ویترین افتخارات 
باشـــگاه اضافه کنیم. همه ارکان باشگاه 
در کســـب این نتایج درخشـــان ســـهیم 
هســـتند و در ایـــن مدت همـــه کنار هم 
بودیم و بـــرای پایان خـــوش در کنار هم 

خواهیـــم بود.«
او در خصـــوص اعتـــراض چندیـــن بـــاره 
اســـتقلال به پنالتـــی ســـوخته در دربی 
100 می افزاید: »ما حاضریم کارشناســـان 
داوری بیاینـــد و از ابتـــدای فصل تا کنون 
در خصـــوص پنالتی هـــا و قضاوت هـــای 
داوران بـــرای ســـه تیم مدعـــی قهرمانی 
پرسپولیس، استقلال و ســـپاهان اظهار 
نظـــر کنند، بعـــد ببینند که چـــه تیمی از 
این موضوع متضرر شـــده است. اگر این 
کار را انجام دهند، متوجه می شـــوند که 
اســـتقلالی که حالا صحبـــت از قهرمانی 
می کنـــد، بایـــد بـــرای نایـــب قهرمانـــی 
بجنگـــد نه قهرمانـــی! در ایـــن صورت ما 
2 هفتـــه پیـــش قهرمانی مـــان را قطعـــی 
می کردیـــم و کار بـــه هفته هـــای پایانـــی 
کشـــیده نمی شـــد. بیایند و امتیازهایی 

کـــه از نظـــر داوری از مـــا گرفته شـــده را 
برگردانند.«

این عضو هیأت مدیره پرســـپولیس بیان 
می کند: »متأســـفانه تیم رقیب ظرفیت 
باخت نـــدارد. 2 هفته از دربی می گذرد و 
اینها هنـــوز در باد آن پنالتی خوابیده اند، 
ایـــن موضوع نشـــان می دهد کـــه آنها در 
دربـــی از نظـــر فنـــی چیزی بـــرای گفتن 
نداشـــتند و دائماً پنالتی را بهانه می کنند 
اما ما در زمین کیفیت فنی مان را نشـــان 
می دهیـــم و بـــا توجه به همیـــن موضوع 
هـــم توانســـتیم اســـتقلال را در دربـــی 
شکســـت دهیم و در جام حذفی هم به 

جمع 4 تیم پایانـــی بپیوندیم.«
خبیـــری در ادامه می افزایـــد: »در همین 
دربی اخیر از دید کارشناســـان پنالتی ما 
روی مهـــدی عبـــدی گرفته نشـــد. در آن 
صحنه بازیکن خارجی شـــان در محوطه 
جریمـــه روی بازیکـــن مـــا خطا کـــرد، آیا 
ما تـــا این حـــد نســـبت به تصمیـــم داور 
بـــازی معتـــرض شـــدیم و دائمـــاً گفتیم 
کـــه از داوری متضرر شـــده ایم؟ یک تیم 
تنها تمرکز خـــود را روی داوری گذاشـــته 
و ایـــن واقعـــاً عجیب اســـت که هـــر روز 
بیانیه می نویســـد و نســـبت بـــه قضاوت 
داوران معتـــرض می شـــود. اینهـــا چون 
نمی تواننـــد پاســـخگوی هـــواداران خود 
باشـــند دائماً بهانه می آورنـــد و می گویند 

پنالتی مـــا در دربی دیده نشـــده.«

او در خصوص برگزاری بازی پرسپولیس 
با پیـــکان در ورزشـــگاهی کـــه نمی تواند 
میزبـــان هواداران باشـــد، می گویـــد: »از 
همان اول انتخاب ورزشـــگاه دستگردی 
به عنـــوان میزبانـــی این دیـــدار عجیب 
ایـــن ورزشـــگاه می توانـــد  بـــود. مگـــر 
پذیـــرای هـــواداران باشـــد کـــه ســـازمان 
لیگ ورزشـــگاه دســـتگردی را بـــه عنوان 
میزبـــان انتخـــاب کـــرد؟ همـــه می دانند 
که ورزشـــگاه دستگردی مشـــکلاتی دارد 
و نمی توانـــد میزبـــان تیم هـــای پرهوادار 
باشـــد.«این عضو هیأت مدیره باشـــگاه 
پرســـپولیس صحبت هـــای خـــود را این 
گونه ادامـــه می دهد: »چرا باید شـــرایط 
برگـــزاری بازی هـــا بـــه گونه ای باشـــد که 
هـــوادار بـــه ورزشـــگاه نیایـــد؟ همه جای 
دنیـــا روی هـــواداران ســـرمایه گذاری و 
تـــلاش می کننـــد کـــه هـــواداران را بـــه 
ورزشـــگاه بکشـــانند امـــا در کشـــور مـــا 
شرایط برعکس اســـت و تلاش می شود 
تا هـــوادار بـــه ورزشـــگاه نیایـــد و بازی ها 
بدون هوادار برگزار شـــود. سازمان لیگ 
موظف است شـــرایط حضور هواداران را 
فراهم کنـــد و این جزو وظایف اصلی این 

ســـازمان است.«
خبیـــری بـــا اشـــاره بـــه این موضـــوع که 
باشـــگاه پرســـپولیس بشـــدت نســـبت 
بـــه غیبـــت هـــواداران در بازی بـــا پیکان 
 : می کنـــد ن  بیـــا  ، ســـت ا ض  معتـــر
ایـــن  و  اســـت  »اعتراض مـــان جـــدی 
اعتـــراض را بـــه ســـازمان لیـــگ تقدیـــم 
کردیـــم. می دانیـــم کـــه ســـازمان لیـــگ 
شـــرایط ویـــژه ای دارد و تحـــت فشـــار 
اســـت، اما درخواســـت مان این است که 
ورزشگاهی انتخاب شود تا هواداران مان 
بتواننـــد به آنجـــا بیایند و تیم را تشـــویق 
کننـــد. این خواســـته نـــه تنها خواســـته 
تیم مـــا بلکـــه خواســـته تمامـــی تیم ها 
و بحـــق اســـت. انتظـــار داریم ســـازمان 
لیگ در ایـــن خصوص تصمیم درســـتی 
بگیـــرد. ســـازمان لیگ نباید ایـــن حق را 

از هواداران مـــان بگیـــرد.«

حسین خبیری، عضو هیأت مدیره باشگاه پرسپولیس در گفت و گو با »ایران«

برای »دوگانه« 5 فینال پیش رو داریم

تیم امید در 
دوره های 
مختلفی 
سرشار از 
بازیکنان 
مستعد و 

خوب بود که 
امید زیادی 

نسبت به آنها 
وجود داشت 

اما عدم 
هماهنگی های 
لازم و تدارکات 

مناسب، 
باعث می شد 

تیم امید 
نتواند به 

هدف نهایی 
خود که همان 

حضور در 
المپیک است، 

دست پیدا 
کند

همه جای 
دنیا روی 
هواداران 

سرمایه گذاری 
می کنند 
و تلاش 

می کنند که 
هواداران را 
به ورزشگاه 

بکشانند اما 
در کشور 

ما شرایط 
برعکس 

است و تلاش 
می شود تا 
هوادار به 

ورزشگاه نیاید 
و بازی ها 

بدون هوادار 
برگزار شود
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روزنامه نگار

گپ

کادرش آورده بـــود امـــا عـــدم پرداخت 
دستمزد دســـتیاران او باعث شد تا این 
مربی در ادامـــه اردوهای تیم امید کنار 
مهدوی کیـــا حضـــور پیـــدا نکنـــد. تیم 
امیـــد در حالی جـــواز حضـــور در جام 
ملت های آســـیا زیر 23 سال را بدست 
آورد که مهدوی کیـــا تصمیم گرفته بود 
از بازیکنان زیر 21 ســـال برای حضور در 
این تورنمنت اســـتفاده کند اما تیمش 
در مرحلـــه گروهـــی از گردونـــه بازی ها 
کنـــار رفت تا شـــرایط بحرانی تر شـــود. 
پـــس از آن هـــم قـــرار بـــود تیـــم امید 
در مســـابقات همبســـتگی کشورهای 
اسلامی شـــرکت کند اما عدم همکاری 
باشـــگاه ها بـــرای در اختیار قـــرار دادن 
جملـــه  از  شاخص شـــان  بازیکنـــان 
یاسین سلمانی )ســـپاهان(، امیرعلی 
صادقـــی )اســـتقلال( و محمدمهـــدی 
احمـــدی )پرســـپولیس( باعـــث شـــد 
مهدوی کیـــا قید حضور در مســـابقات 
آســـیایی را بزنـــد و تیم امیـــد از حضور 
در این مسابقات انصراف داد. در ادامه 
هـــم قـــرارداد مهدوی کیا با تیـــم امید 
بـــه پایـــان رســـید و او و تیـــم مدیریتی 
جدیـــد فدراســـیون هـــم کـــه از زمان 
آمدن مهـــدی تـــاج کارش را آغاز کرده 
بود، تمایلی به همکاری با هم نشـــان 

ندادند.

 8 ماه بلاتکلیفی
در حـــال حاضر 8 ماه از ریاســـت مجدد 
تاج بـــر فدراســـیون فوتبـــال می گذرد. 
در ایـــن مـــدت، فدراســـیون ســـرگرم 
آماده ســـازی تیم ملی بزرگســـالان برای 
حضـــور در جـــام جهانـــی 2022 قطـــر 
بـــود تـــا عمـــلاً برنامه ریـــزی بـــرای تیم 
امیـــد از دور خارج شـــود. پـــس از جام 
جهانـــی هم، چهـــار ماه طول کشـــید تا 
امیـــر قلعه نویـــی بـــه عنوان جانشـــین 
کارلـــوس کـــی روش روی نیمکـــت تیم 
ملی بنشـــیند تا باز هـــم تیم امید جایی 
در برنامه هـــای فدراســـیون نداشـــته 
باشـــد و تیم امیـــد 8 مـــاه در بلاتکلیفی 

محض باشـــد!
 

دادن حکم به کاشانی بعد از 4 ماه
نکتـــه ای کـــه در این بین وجود داشـــت 
این بـــود که نـــام حبیب کاشـــانی از 29 
آذر ماه ســـال گذشـــته به عنـــوان مدیر 
تیـــم امید مطـــرح بود اما حکم رســـمی 
او توســـط تـــاج صـــادر نمی شـــد و ایـــن 
وضعیـــت ابهام آمیـــز تـــا جایـــی پیـــش 
رفت که مناف هاشـــمی دبیر کل کمیته 
ملـــی المپیک که چنـــد بار دربـــاره این 
موضوع اطلاع رســـانی کـــرده بود، اعلام 
کـــرد که دیگر در ایـــن خصوص صحبت 
نمی کند! بالاخره و پـــس از حدود 4 ماه 

از زمـــان مطرح شـــدن نـــام کاشـــانی، 
او 26 فروردیـــن مـــاه حکـــم خـــود را به 
صورت رســـمی دریافت کـــرد. این اتفاق 
در شـــرایطی رخ داد کـــه ســـید حمیـــد 
ســـجادی وزیـــر ورزش و جوانـــان درباره 
روشـــن شـــدن تکلیـــف تیم امیـــد برای 
حضـــور در بازی هـــای آســـیایی هانگژو 
2023 کـــه اول تا 16 مهر برگزار می شـــود 
هشـــدار داد و بعد از این اولتیماتوم بود 
که قرار شـــد ســـرمربی جدید تیم امید 

هم مشـــخص شود.
 

گزینه های سرمربیگری تیم امید
ســـال گذشـــته، نام محـــرم نویدکیا به 
ح  عنـــوان جانشـــین مهدوی کیـــا مطر
شـــد ولی این موضوع حالت رســـمی به 
خود نگرفت و کاپیتان و سرمربی سابق 
ســـپاهان هـــم در ایـــن زمینـــه واکنش 
رســـمی نداشـــت تـــا حضـــور او منتفی 
شـــود امـــا در این چنـــد وقـــت و پس از 
مطرح شـــدن نـــام مربیانـــی مانند رضا 
عنایتـــی و محمود فکری، نـــام مجتبی 
حســـینی بـــه صـــورت جـــدی بـــه میان 
آمـــد و گفته شـــد مذاکراتی بـــا او انجام 
گرفته اســـت. در ادامه وقتی گفته شـــد 
قلعه نویی هم درباره انتخاب ســـرمربی 
تیم امیـــد نظر می دهد، خبر رســـید که 
او موافـــق حضور حســـینی اســـت اما در 

ادامـــه اعلام شـــد کاشـــانی روی مهدی 
تارتـــار نظر مثبـــت دارد و قرار شـــد پس 
از بازگشت تاج از عربســـتان )دیروز( در 

این بـــاره تصمیم گیری شـــود.
  

گزینه ها چه خصوصیاتی دارند؟
نکتـــه ای که دربـــاره این مربیـــان وجود 
دارد، ایـــن اســـت کـــه دایـــی پیـــش از 
ایـــن پیشـــنهاد همـــکاری بـــا تیـــم ملی 
را نپذیرفتـــه بـــود. ضمن اینکه ســـؤال 
ایـــن اســـت کـــه آیـــا مربیانـــی ماننـــد 
گل محمـــدی کـــه گفتـــه می شـــود بـــا 
پرســـپولیس قراردادی برای ســـه فصل 
حـــدود 40 تـــا 50 میلیارد عنوان شـــده، 
در صـــورت نداشـــتن قـــرارداد بـــا تیمی 
هـــم راضی بـــه حضـــور در تیـــم امید با 
مبلغی که به نظر می رســـد بســـیار کمتر 
از قـــرارداد باشـــگاهی اســـت، خواهنـــد 
بـــود. درباره حســـینی یـــا تارتـــار هم، با 
وجود ســـال هایی که آنهـــا در لیگ برتر 
داشـــته اند، ســـؤال ایـــن اســـت که چه 
دســـتاوردی داشـــته اند یا به چه جام یا 
موفقیتی رســـیده اند که حالا شایســـته 
ســـرمربیگری تیـــم امیـــد هســـتند؟ آیا 
بـــا ایـــن گزینه هـــا، واقعـــاً می تـــوان به 
صعـــود به المپیک امیدوار بـــود یا بعد از 
نرسیدن به المپیک 2024، این حسرت 

صعـــود بیش از 50 ســـال می شـــود؟

تلاش کاشانی برای سرمربیگری دایی
در این بیان، اخبار و شایعات عجیبی هم مطرح شده است. به گزارش 

طرفداری، کاشانی فعلاً سکوت کرده و هیچ حرفی نمی زند اما او در 
تلاش است راهی برای عبور از این گزینه های سفارشی و توصیه ای 

پیدا کند و نیروهای مدنظر خودش را در تیم ملی امید به کار بگیرد 
و جذاب ترین گزینه ای که کاشانی در نظر دارد، علی دایی است. 

البته در اولین نشست کاشانی با قلعه نویی، نام یحیی گل محمدی نیز 
مطرح شده بود اما از آنجا که یحیی با پرسپولیس قرارداد دارد، کاشانی 
قید همکاری با او را زده و دنبال گزینه های دیگر رفته است. باید دید آیا 
طی روزهای آینده خبری به صورت رسمی از پیشنهاد حبیب کاشانی به 

دایی برای هدایت تیم امید منتشر می شود یا نه؟

ـــرش بـ

ستاره ایرانی درپایان فصل تصمیم می گیرد

چشم نماینده منچستر یونایتد به طارمی افتاد!چشم نماینده منچستر یونایتد به طارمی افتاد!
با نزدیک شـــدن به پایان فصل فوتبال اروپا و آغاز نقل و انتقالات تابســـتانی، 
اخبـــار و شـــایعات پیرامـــون مهدی طارمـــی دوباره آغاز شـــده که یک ســـال 
دیگـــر با پورتو قـــرارداد دارد. در همین رابطه، دیروز نشـــریه »اوجوگو« پرتغال 
در گزارشـــی از حضور نمایندگان باشـــگاه منچســـتر یونایتد در بازی یکشنبه 
گذشـــته میان پورتو و بواویشـــتا در هفته ســـی ام لیگ برتر پرتغال نوشت که 
طارمـــی در آن، گل پیـــروزی بخش اژدها را در دقیقـــه 59 از روی نقطه پنالتی 
به ثمـــر رســـاند. در این گزارش آمده: »اســـتعدادیاب های شـــیاطین ســـرخ 
بـــه صورت مشـــخص معلوم نیســـت برای تماشـــای کـــدام بازیکـــن پورتو به 
پرتغال آمده اند. اخیراً منچســـتری ها، دیگو کاســـتا دروازه بان 23 ساله پورتو 
را زیرنظـــر گرفته اند که مقابل بواویشـــتا عملکرد خوبی داشـــت. مســـئولان 
باشـــگاه منچســـتر یونایتد، کاســـتا را جایگزین مناســـبی بـــرای داوید دخه آ 
می داننـــد. اگـــر نمایندگان منچســـتر یونایتد بـــه دنبال بازیکنـــان دیگری از 
ترکیب پورتو هســـتند، مهـــدی طارمی مهاجـــم ایرانی و په پـــه وینگر بزریلی 
عملکـــرد خوبی در بازی یکشـــنبه داشـــتند.« در این بین، نشـــریه رکورد هم 
در گزارشـــی نوشـــت: »طارمی مانع از تسلیم شـــدن پورتو در راه قهرمانی در 
لیگ پرتغال شـــده و همچنـــان امیدهایش را بـــرای دیدارهـــای پایانی فصل 
حفـــظ کـــرده اســـت. مهاجـــم ایرانـــی در دیدارهـــای قبلی تیمش توانســـته 
عملکرد خوبی داشـــته باشـــد و گل های حساســـی را به ثمر رســـانده است. 
قرارداد مهدی طارمی تابســـتان 2024 به پایان می رســـد ولی احتمال فروش 
او نیـــز مطرح شـــده؛ چرا که اگـــر پورتو قصد درآمدزایی داشـــته باشـــد، تنها 
تابستان امســـال فرصت دارد بازیکن ایرانی اش را بفروشد در غیر این صورت 
طارمـــی بازیکن آزاد خواهد شـــد و می تواند تیم بعدی خـــود را انتخاب کند. 
مهاجـــم ایرانی تاکنون 16 گل در لیـــگ پرتغال به ثمر رســـانده و تنها یک گل 
بـــا ژائو ماریو و گونچالـــو راموس در صدر جدول گلزنـــان فاصله دارد. طارمی 
عـــلاوه بر این شـــش پاس گل هـــم داده و به طـــور مســـتقیم در 34 درصد از 
گل های تیمش تأثیر داشـــته است. طارمی در پاســـخ به سؤالی درباره تمدید 
قراردادش با پورتو یا رفتن از این تیم، حاضر به دادن جواب مســـتقیم نشـــد 
و عنوان کـــرد در پایان فصل درباره آینده اش تصمیـــم می گیرد و اکنون تمام 
تمرکز او روی بازی های باقیمانده پورتو اســـت. به ایـــن ترتیب طارمی ماندن 
یـــا رفتن از پورتـــو را به پایان فصل موکول کرده اســـت. طارمـــی در این فصل 
در 45 بازی برای پورتو توانســـت 25 گل به ثمر برســـاند. البته نباید این نکته 

را فرامـــوش کرد کـــه این بازیکـــن در 32 بازی 
به عنـــوان بازیکـــن ثابت به میـــدان رفته 

است. او فصل گذشـــته، با 26 گل در 48 
بـــازی بهترین عملکرد باشـــگاهی خود را 
داشـــت و امســـال می تواند این رکـــورد را 
بهبـــود ببخشـــد. او از زمـــان حضورش در 

پورتـــو در هیچ فصلی کمتـــر از 20 گل نزده 
اســـت. طارمـــی اکنون با زدن یـــک گل دیگر 

می توانـــد رکـــورد گلزنی فصـــل قبل خود 
یعنی زدن 26 گل در یـــک فصل را تکرار 
کنـــد که بـــا توجه بـــه دیدارهـــای پورتو 
در لیـــگ و جـــام حذفی بعید نیســـت 
طارمـــی بیـــش از اینهـــا گلزنـــی کنـــد و 

بتواند رکورد گلزنی اش را بهبود ببخشـــد.«


